
Møtereferat - FAU-møte 
 

 

# Sak 

1. Velkommen ved Denise, gjennomgang av agenda 

2. Informasjon fra Rektor 
 

● Maling av Bjørnehiet 

o Rektor stiller et åpent spørsmål om FAU kan bistå med maling 

○ Konklusjonen fra salen er at slike oppgaver ikke bør tildeles FAU. Å ta på 
seg noe slikt medfører et HMS-ansvar. I tillegg sender det feil signal om 
FAU begynner å ta på seg oppgaver som tilhører det offentlige.  

○ Det anbefales å søke Sparebankstifelsen eller sende en generell forespørsel 
ut til foreldre om noen har personlig lyst til å ta på seg oppgaven. Slik kan 
vi skille på FAU og enkeltstående foreldre.  
 

● Eksperiementrom 
○ Rektor informerte om at det er opprettet et eksperimentrom over 

personalrommet. Dette rommet vil bli benyttet til naturfag, praktiske 
øvelser m.m. 
 

● Ekstrastøtte fra Udir  
○ Skolen har fått inn ~106.000 i ekstrastøtte fra Undervisningsdirektoratet. 

Beløpet har blitt benyttet til bl.a. instrumenter, leker og andre prekære 
behov. 
 

● Utbedring av svømmebassenget 

 Dato, sted 27.05.2025 kl. 18:00, Personalrommet 

 Neste møte 02.09.2025 kl. 18:00, Personalrommet 

 Fra styret Denise Stokka (møteleder), Anna Korlyuk, Jon Grunnan, Muneeb Ahmed 

 Deltakere  A B C 

1. Inga, Aline Anette, Jarle Vegard, Silje 

2. Frida, Daniel Ingunn, Christoffer Jon, Merethe 

3. Natalie, Tannaz  Kristin, Ingrid Denise, Anna 

4. Lars, Ida Heidi, Aline Marte, Arjeta 

5. Anita, Said Erik, Line Ellen, Micaela 

6. Ivan, Juan Mari, Hege - 

7. Mariann, Linda Sandra, Olesya - 



○ Svømmehallen er ferdig rehabilitert, men kan ikke åpnes før i august pga 
stabilisering av PH m.m. Det nye bassenget vil ha en moderne 
renseprosess som fremover vil føre til mindre nedetid.  

○ Problemet med kaldtvann i dusjen skal også være løst.  
○ Det kartlegges hvem som skal få prioritet for svømmetilbud i første 

omgang.  
 

● Skole- og klasseavslutning i ett arrangement 
○ FAU har mottatt negative tilbakemeldinger om at alle skal ha 

klasseavslutning på samme dag, da dette medfører at foresatte med flere 
barn på skolen ikke får anledning til å delta på egne barns avslutninger  

○ Rektor informerer om at det ikke er noe i veien for å endre dette, men at 
det har vært slik i noen år. Hun inviterer til en dialog for å finne en bedre 
modell for neste år. 

○ Et forslag fra salen er å slå sammen vårutstilling og sommeravslutningen, 
men her er det ulike synspunkter. 
 

● Natteravn 
○ Rektor opplever natteravninitiativet som noe positivt og at det får positive 

tilbakemeldinger. Hun oppfordrer til at vi finner gode løsninger på 
organisering og at det videreføres til høsten. 

3. Saker til diskusjon 
 

● Innspill fra kasserer og styrefordeling 

o Som kjent består FAU-styret av fire personer, hvorav to velges hvert år. 

Ingunn, som er valgt til kasserer, har kommet med et innspill om at 

kassererrollen også bør inngå som en naturlig del av FAU-styret. Etter en 

kort diskusjon ble forslaget vedtatt. Endringen vil finne sted fra og med 

skoleåret 2025/2026 og medføre at en av de to styremedlemmene som 

velges inn hvert år får en ekstrarolle som kasserer.  

o Styret vil løpende vurdere sin totalkapasitet og komme med 

tilbakemeldinger om det blir behov for ytterligere justeringer. 

 

Gjennomgang av årsrapport - oppsummering av diskusjoner og tilbakemeldinger 

 

● Oppsummering 

o Vi har arrangert en rekke aktiviteter i løpet av året i regi av FAU. Det er FAU 

som eier aktivitetene, og i samarbeid med skolen finner vi i fellesskap ut 

hvilket ambisjonsnivå vi skal legge oss på.  

o FAU ønsker å få til et bredt engasjement og en bred involvering, slik at 

belastningen på den enkelte blir minst mulig. Det skal være en lav terskel 

for å “si ja” og det skal oppleves givende å bidra fordi arrangementer er 

godt organisert og det er en god og rettferdig fordeling av oppgaver.  

o Fra neste år blir refleksuka og vårutstillingen fordelt på trinn fremfor at det 

arrangeres av arbeidsgrupper. Vi har troen på modellen hvor det blir 

tradisjon for trinn å arrangere spesifikke arrangementer. Dette vil også 



gjøre det enklere for klassekontaktene å involvere hele klassen og si: 

"Dette er en klasseoppgave – ikke bare mitt ansvar”. På den måten unngår 

vi situasjoner der man må ringe rundt til hele skolen for å finne de siste 

kakebakerne, slik det ble under vårutstillingen. Det samme gjelder 

refleksuka – det var utfordrende å få tak i folk.  

o Arbeidsgrupper drives av behov og engasjement. Over tid endres dette. 

Som følge av endret behov og engasjement foreslår FAU-styret å legge 

AKS-gruppa på is, samt vurdere hvorvidt refleksuka skal videreføres som 

arrangement.  
 

● Økonomi og retningslinjer 

o Skal FAU tjene penger, må vi først vite hvorfor vi skal tjene penger og 

hvordan vi skal bruke pengene. Vi ser behov for tydeligere retningslinjer 

for bruk. I dag har vi noen faste poster, men utover det oppleves 

tildelingen litt ad hoc og tilfeldig. 

o Når det kommer til refusjoner, så er også dette noe vi ønsker å være 

tydeligere på. For eksempel tjente vi ca. 10 000 kr på høstfesten. Det er 

viktig at vi er tydelige overfor foreldregruppen om at det ikke gis refusjon 

for kaker eller andre bidrag – da dette har vært et tema. Det må presiseres 

at slike bidrag er frivillige. 

 
● Dugnad i skolehagen 

o Takk til skolehagegruppen for en kjempeinnsats! I år har det vært et 

relativt godt oppmøte (~40 stk). Dette må vi fortsette med, da dette er en 

fin arena å bli kjent på tvers av trinn. Det er derfor viktig å være tydelig på 

at det er trinnet, og ikke bare skolehagegruppen, som er ansvarlig for 

arrangementet.  

o FAU oppfordrer til at det må tas bilde før og etter for å vise hvor bra det 

blir. 

o Forslag: Skolehagegruppen minner om at skolehagen også trenger pleie i 

sommerhalvåret. Kan noe bli dekket av AKS? 

 
● Refleksuke 

o Erfaring: Refleksuke ble gjennomført, men vi kom seint i gang. Vi bør sende 

ut informasjon tidligere og ha en tettere dialog med skolen fra et tidligere 

tidspunkt.  

 

● Vårutstillingen 

o Forslag: Flytte den en uke frem, altså siste uke i april. 

 
● Skoledisko 

o Et vellykket arrangement, men det er mye jobb. 



o Det er 6. trinn som arrangerer for 7. trinn. 7 trinn selv baker kaker. 6 trinn 

foreldre stiller som vakt. Hensikten med det har vært at man ikke skal ha 

sine egne foreldre på vakt.  

o Forslag: Foreslår å flytte til februar eller sen vinter 

 
● 17 mai arrangement 

o Veldig bra gjennomført! 

o Det har i forkant og etterkant av arrangement kommet en del innspill, 

forslag og tilbakemeldinger. FAU-styret ber 17. mai komiteen (femtetrinn) 

gå igjennom disse og at de senest i møtet i november går igjennom hvilke 

endringer (om noen) som planlegges for 17. mai 2026.  

o Forslag: Skoleledelsen bør sende ut påmeldingsskjema på et tidligere 

tidspunkt og aktivt oppfordre foreldre til å sende barn i tog, uavhengig av 

om det blir lokalt på Skullerud eller i Sentrum, 

 
● Diskusjon om samarbeid mellom diverse instanser i Rustad skole. 

o Aksjonspunkt til FAU-styret: Tydeliggjøre og ved behov forbedre 

samarbeidet på tvers mellom FAU, Driftstyret, Skoleledelse, Elevrådet, AKS 

og andre relevante instanser og grupperinger samhandler på tvers.  

 
● Temakvelden: 

o Et vellykket arrangement med stort engasjement fra foreldrene. 

 

● Natteravn: 
○ Mange har meninger, men oppsummert er dette et initiativ som får bred 

støtte for videreføring.  
○ Det er viktig å unngå at man føler seg presset til deltakelse. 
○ Gjennomføringsform, kommunikasjon og oppfølging bør evalueres. Bør det 

være en løpende meldingstråd i stedet for arrangementer som er fordelt 
på klasser? Skal det i fremtiden være den enkelte klassekontakt sitt ansvar 
å sikre bemanning eller bør man heller etablere en hard kjerne av 3-4 
personer som går uansett, med en bred ukentlig invitasjon til de som har 
meldt seg interessert? Skal vi ta opp igjen tråden om samarbeid på tvers av 
skoler? 

7. 
 

Økonomi 
 



 

8. Årshjul for 2025/2026 
 

 
 
Etter innspill ble ansvarsfordelingen for refleksuken og dugnad #2 byttet om på. 
 

 

FAU-styret takker alle for et et kjempearbeid utført i løpet av året! 
 
 
 

Epost til FAU:  rustadoslofau@gmail.com 

Nettadresse: https://rustad.osloskolen.no/om-skolen/rad-og-utvalg/fau/  

mailto:rustadoslofau@gmail.com
https://rustad.osloskolen.no/om-skolen/rad-og-utvalg/fau/


 

FAU-styret:  Muneeb Ahmed (2A) - avtroppende 

Anna Korlyuk (3C) - avtroppende 

Jon Grunnan (2C) 

Denise Assis Stokka (3C) 
 

Kasserer:  Geir Ottersen Nipe - avtroppende 

Ingunn Legard (4A) - påtroppende 
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